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RĒZEKNES NOVADA DOME 

SOCIĀLO UN VESELĪBAS AIZSARDZĪBAS 

JAUTĀJUMU KOMITEJA 
REĢ.NR.90009112679 

Atbrīvošanas aleja 95A, Rēzekne, LV – 4601, 

Tel. 646 22238; 646 22231, Fax. 646 25935, 

e–pasts: info@rezeknesnovads.lv 

Informācija internetā: http://www.rezeknesnovads.lv 

 
 SĒDES PROTOKOLS 

Rēzeknē 
 

2023.gada 27.aprīlī Nr. 8 
 
Sēdes veids – atklāta, 
Sēde sasaukta plkst. 10:15 
Sēde atklāta plkst. 10:27 
 
Sēdi vada: komitejas priekšsēdētāja Inta Brence 
 
Sēdi protokolē: sēžu sekretārs - protokolists Natālija Zvīdriņa 
 
Sēdē piedalās: 

 komitejas locekļi: Deputāts Gunārs Smeilis, Deputāts Felicija Leščinska, Deputāts 
Vasīlijs Arbidāns, Deputāts Jānis Freibergs, Deputāts Vilis Deksnis, Deputāts Rita 
Tērauda, 

 deputāti: Domes priekšsēdētāja vietniece Ērika Teirumnieka, Deputāts Aivars Buharins, 
Deputāts Georgijs Jevsikovs, Deputāts Aija Kiserovska, Deputāts Anita Ludborža, 
Deputāts Staņislavs Šķesters, Deputāts Guntis Rasims, Deputāts Guna Zenčenko, 
Deputāts Zigfrīds Lukaševičs. 

 
Nepiedalās: 

 Deputāts Guna Popova – pamatdarbā. 
 
Darba kārtībā: 
 
1. Par grozījumiem Rēzeknes novada pašvaldības Administratīvo aktu apstrīdēšanas 

komisijas sastāvā. 

2. Par grozījumu izdarīšanu Rēzeknes novada domes 2022.gada 15.decembra lēmumā “ Par 
Rēzeknes novada pašvaldības sociālo iestāžu amatu un mēnešalgu saraksta 
apstiprināšanu”. 

3. Par dzīvojamās telpas īres tiesību atzīšanu Ņ.S. Viļānos. 

4. Par sociālā dzīvokļa īres līguma atjaunošanu A.G. Viļānos. 

5. Par sociālā dzīvokļa īres līguma atjaunošanu P.Š. Viļānos. 

6. Par sociālā dzīvokļa īres līguma atjaunošanu A.Š. Viļānos. 

7. Informatīvais ziņojums par pašvaldības palīdzības sniegšanu dzīvokļa jautājumu 
risināšanā. 
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1.§ 

Par grozījumiem Rēzeknes novada pašvaldības Administratīvo aktu apstrīdēšanas 
komisijas sastāvā 

Ziņo Ilona Turka: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 
sēdē par grozījumiem Rēzeknes novada pašvaldības Administratīvo 
aktu apstrīdēšanas komisijas sastāvā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Vilis Deksnis, Jānis 
Freibergs, Felicija Leščinska, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
grozījumiem Rēzeknes novada pašvaldības Administratīvo 
aktu apstrīdēšanas komisijas sastāvā". 

 
2.§ 

Par grozījumu izdarīšanu Rēzeknes novada domes 2022.gada 15.decembra lēmumā “ 
Par Rēzeknes novada pašvaldības sociālo iestāžu amatu un mēnešalgu saraksta 

apstiprināšanu” 
Ziņo Silvija Strankale: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 

sēdē par grozījumu izdarīšanu Rēzeknes novada domes 2022.gada 
15.decembra lēmumā “ Par Rēzeknes novada pašvaldības sociālo 
iestāžu amatu un mēnešalgu saraksta apstiprināšanu”. 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

No kura budžeta šīs mēnešalgas tiks aprēķinātas? 

Izsaka viedokli Silvija 
Strankale: 

Tas ir Viļānu VSAC piešķirtais finansējums. 

Izsaka viedokli Ērika 
Teirumnieka: 

VSAC "Viļāni" informācija tika apkopota no augusta, kad iestāde bija 
tikko izveidota. Netika ņemts vērā, ka iepriekšējā iestāde 2014.gadā 
tika reģistrēta sociālo pakalpojumu sniedzēju reģistrā. Ir aicinājums 
attiecīgo samaksu piemērot no 1.aprīļa, jo ar aprīli ir apturēts 
finansējums. 

Izsaka viedokli Silvija 
Strankale: 

Ar 1.aprīli ir apturēts finansējums. Tika iesniegta aprīļa atskaite, tā tika 
atgriezta labošanai. Tika izņemti Viļānu 40 klienti, līdz ar to maija 
sākumā tiks iesniegta kārtējā atskaite (sniedz informāciju), (turpina 
ziņot par lēmuma projekta 2.punktu). 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Starpība ir pavisam neliela. 

Izsaka viedokli Silvija 
Strankale: 

Lai arī starpība ir neliela, tomēr darbiniekiem bija motivācija. Vēl ir 
palikuši darbinieki, kuri nav izgājuši apmācības, kas saistās ar 
ierobežoto dalībnieku skaitu. Ceram, ka līdz gada beigām visi 
"ģimenisti" šīs apmācības būs izgājuši. 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Vai to varētu pielīdzināt kvalifikācijas iegūšanai? 
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Izsaka viedokli Silvija 
Strankale: 

Jā. 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Būtu ļoti vēlams, ja šī starpība starp sociālo darbinieku bez 
kvalifikācijas un sociālo darbinieku ar kvalifikāciju būtu lielāka. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Kāpēc tiek lietots termins "ģimenisti"? 

Izsaka viedokli Silvija 
Strankale: 

Tie ir sociālie darbinieki, kas strādā ar specifisku mērķa grupu. 
"Ģimenisti" ir attiecīgās profesijas žargons. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Vilis Deksnis, Jānis 
Freibergs, Felicija Leščinska, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
grozījumu izdarīšanu Rēzeknes novada domes 2022.gada 
15.decembra lēmumā “ Par Rēzeknes novada pašvaldības 
sociālo iestāžu amatu un mēnešalgu saraksta 
apstiprināšanu”". 

 
3.§ 

Par dzīvojamās telpas īres tiesību atzīšanu Ņ.S. Viļānos 
Ziņo Rita Žurzdina: Izskatot Ņ.S. 2023.gada 2.marta iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto 

lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par dzīvojamās 
telpas īres tiesību atzīšanu Ņ.S. Viļānos 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Cik ilgi personai būs jāgaida rindā? 

Izsaka viedokli Rita 
Žurzdina: 

Grūti pateikt. Pirms piešķirt dzīvojamo platību, tajā ir vēl jāveic 
remontdarbi. Viļānu apvienības pārvaldē remontdarbiem nauda ir, bet 
ir jāizvērtē, kurus dzīvokļus remontēt pirmos, jo brīvu dzīvokļu nav. 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Bet statistika rāda, ka ir pieejami 115 brīvi dzīvokļi. 

Izsaka viedokli Rita 
Žurzdina: 

Šie dzīvokļi nav derīgi dzīvošanai. Jo, piemēram, Strūžānos šobrīd ir 
60 brīvi dzīvokļi, bet tie nav derīgi dzīvošanai. 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Kaut kas ar dzīvokļu politiku nav kārtībā. Vai ir plānots kādus 
dzīvokļus arī remontēt? 

Izsaka viedokli Rita 
Žurzdina: 

Jā. 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Lēmumi tiek pieņemti, bet nav iespējas cilvēkiem piešķirt dzīvojamo 
platību. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Vilis Deksnis, Jānis 
Freibergs, Felicija Leščinska, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 
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"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
dzīvojamās telpas īres tiesību atzīšanu Ņ.S. Viļānos". 

 
4.§ 

Par sociālā dzīvokļa īres līguma atjaunošanu A.G. Viļānos 
Ziņo Rita Žurzdina: Izskatot A.G. 2023.gada 11.aprīļa iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto 

lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par sociālā dzīvokļa 
īres līguma atjaunošanu A.G. Viļānos. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Vilis Deksnis, Jānis 
Freibergs, Felicija Leščinska, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
sociālā dzīvokļa īres līguma atjaunošanu A.G. Viļānos". 

 
5.§ 

Par sociālā dzīvokļa īres līguma atjaunošanu P.Š. Viļānos 
Ziņo Rita Žurzdina: Izskatot P.Š. 2023.gada 6.aprīļa iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto 

lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par sociālā dzīvokļa 
īres līguma atjaunošanu P.Š. Viļānos. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Vilis Deksnis, Jānis 
Freibergs, Felicija Leščinska, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
sociālā dzīvokļa īres līguma atjaunošanu P.Š. Viļānos". 

 
6.§ 

Par sociālā dzīvokļa īres līguma atjaunošanu A.Š. Viļānos 
Ziņo Rita Žurzdina: Izskatot A.Š. 2023.gada 13.aprīļa iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto 

lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par sociālā dzīvokļa 
īres līguma atjaunošanu A.Š. Viļānos. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Vilis Deksnis, Jānis 
Freibergs, Felicija Leščinska, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 
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"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
sociālā dzīvokļa īres līguma atjaunošanu A.Š. Viļānos". 

 
7.§ 

Informatīvais ziņojums par pašvaldības palīdzības sniegšanu dzīvokļa jautājumu 
risināšanā 

 
Izskatīts: Informatīvais ziņojums par pašvaldības palīdzības sniegšanu dzīvokļa 

jautājumu risināšanā. 
 
 
Sēde slēgta plkst. 10:57 
 
Sēdes vadītāja, komitejas priekšsēdētāja:       Inta Brence 

 
 
 
Protokoliste:          Natālija Zvīdriņa 
 


